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VERSLAG INTERRADENOVERLEG  

DONDERDAG 3 DECEMBER 2020 – 19.30 U – ONLINE 

 Adviesraad/commissie Naam Voornaam 

 VOORZITTER raad/commissie   

Aanwezig Bibbeheerraad Van Moorsel Marjon 

Aanwezig Cultuurraad Lenaerts Jan 

Verontschuldigd GECORO De Laet Lars 

Aanwezig GROS De Rudder Carmen 

 Jeugdraad Deliens Robin 

 Jeugdraad Derom Laura 

 Jeugdraad Hazaert Rani 

 Jeugdraad Sterckx Isaac 

Verontschuldigd Lokaal Overleg Kinderopvang De Roeck Melanie 

Aanwezig Milieuraad Vanderlinden Chris 

Aanwezig Mobiliteitsraad Gysens Erwin 

 Raad Lokale Economie Kunnen Tinne 

Aanwezig Seniorenraad Marchand Gilberte 

Aanwezig Sportraad Nagels Jeroen 

 SECRETARIS raad/commissie   

Aanwezig Bibbeheerraad Pijcke Annemie 

Aanwezig Cultuurraad Claes Katrien 

Verontschuldigd GECORO De Vos Louise 

Aanwezig 
GROS, Seniorenraad en 

Interradenoverleg 
De Rudder Marijke 

 Jeugdraad Holderbeke Ben 

Aanwezig Lokaal Overleg Kinderopvang Van Roey Lore 

Verontschuldigd Milieuraad Kumps Eric 

 Mobiliteitsraad Lahaye Kris 

Aanwezig Raad Lokale Economie Hemeleers Tessa 

Verontschuldigd Sportraad Huleu Daisy 

 Andere leden interradenoverleg   

Aanwezig Algemeen Directeur Wouters  Bram  

Aanwezig Schepen Participatie Muyldermans Pieter 

Aanwezig Afdelingshoofd Leven  Schroeders  Nadine 

Agenda 

1. CORONA-MAATREGELEN IN HOEILAART – STAND VAN ZAKEN 

1.1.       Adviezen bij het reglement voor ondersteuning van verenigingen  

(zie ook antwoordbrief met overzicht) 

De leden van het interradenoverleg ontvingen via brief het overzicht van de bezorgde adviezen  

vanuit verschillende raden en het antwoord van het college hierop. 

Hierbij zijn geen vragen en/of suggesties. 

 

1.2.      Stand van zaken rond ondersteuning van verenigingen en raden 

• Zijn er nieuwe suggesties/bedenkingen hierbij?   Vooruitzichten voor 2021? 

Vanuit een aantal adviesraden werd geïnformeerd naar een algemeen overzicht met de  actuele stand 

van zaken rond de ondersteuning die geboden wordt en de vooruitzichten voor 2021. Onder meer de 

kern van de sportraad en de cultuurraad willen uitgebreider op de hoogte gehouden worden over 

steunaanvragen en vormen van ondersteuning. Chris Vanderlinden (milieuraad) liet weten dat hij uit 

gesprekken afleidt dat een aantal verenigingen vooral ongerust zijn over de vooruitzichten voor 2021. 
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In bijlage het overzicht met de stand van zaken dd. eind november 2020. 

 

Vragen en opmerkingen worden beantwoord en suggesties nemen we mee: 

• Onderscheid tussen impulssubsidie en noodfonds? 

Impulssubsidie = tussenkomst wanneer een activiteit leidde tot verlies (vb. kon niet doorgaan maar 

wel aantal aankopen gedaan die niet houdbaar/bruikbaar meer zijn, meer kosten dan inkomsten 

omwille van minder toeschouwers,…  

Noodfonds = tussenkomst wanneer de vereniging dreigt de werking binnen een tijdje te moeten 

stoppen omdat corona het genereren van inkomsten verhindert – dus niet wanneer het voortbestaan 

van de vereniging al langer om diverse redenen op de helling stond 

 

• Toelichting en vragen naar aanleiding van noodfonds – rechtstreeks financiële steun?  

Vraag Jeroen: waarom geen betrokkenheid en doorgesproken met kern sportraad – er werd geen 

informatie gedeeld of advies gevraagd wat te betreuren valt. Er is daarnaast ook heel wat expertise in 

de sportraad die voor het voortbestaan van de club wel belangrijke input kan zijn. In welke mate kan 

de expertise uit de adviesraden/andere verenigingen gebruikt worden bij de hulp van 

verenigingen/clubs in nood? 

Chris en Erwin uiten de bezorgdheid dat corona misschien niet de reden is waarom het nu moeilijk 

overleven is voor een aantal verenigingen wanneer er vb. een aantal (te) grote investeringen,… 

gedaan werden in het verleden. Wordt er een onderscheid gemaakt tussen corona-gerelateerde 

problemen en/of structurele problemen? Investeringen van de club zijn misschien boven hun 

middelen gemikt? 

Pieter verduidelijkt dat in detail bekeken wordt wat de actuele stand van zaken en vooruitzichten zijn. 

Het geheel wordt verder onderzocht, alle cijfers van de werking worden bekeken. Jeroen bevestigt 

dat problemen waarschijnlijk niet liggen bij de investeringen.  

 

Jeroen herhaalt de vraag om betrokken te worden omdat raden uit hun ervaring weten hoe 

clubs/verenigingen werken. In een aantal adviezen werd dit nog een keer expliciet gevraagd en er 

was bij de toelichting ook duidelijk gezegd dat de adviesraden betrokken zouden worden en ook op 

de hoogte gehouden van de stand van zaken. College krijgt nu een volledige toelichting van de 

verzamelde gegevens met een voorstel tot besluit. Het was fair geweest om ook de adviesraden te 

informeren zodat ze desgewenst hun standpunt nog konden meegeven. Erwin sluit zich aan bij de 

vraag van Jeroen om een advies van de sportraad te laten toevoegen bij de bespreking van de 

aanvraag noodfonds en hoopt dat in de toekomst de adviesraden meer geïnformeerd zullen worden 

en liefst ook om advies gevraagd worden vooraleer een voorstel tot besluit voorgelegd wordt aan het 

college. 

 

• Marijke overloopt de verschillende deelaspecten uit het reglement en geeft een stand van 

zaken per thema – zie bijlage! 

Ook binnen de administratie was het zoeken naar een goede en haalbare manier van werken om de 

uitvoering van de verschillende ondersteuningsvormen te kunnen starten en daarnaast vooral ook 

constant aan te passen aan nieuwe situaties en richtlijnen. Iedereen heeft in de eerste plaats alles in 

het werk gesteld om verenigingen zo veel als mogelijk hun werking te kunnen laten 

verderzetten/herstarten. Planningen en permanenties, inrichting en onderhoud ruimtes, informeren 

over richtlijnen en draaiboeken, aankopen materiaal,… zijn maar een paar deelaspecten waarop 

permanent ingezet wordt. Sinds 1 oktober (en tot 31 december) is er deeltijdse ondersteuning van 

Sofie Stroobants voor dit project om een aantal taken op te nemen zodat ook de gewone werking 

binnen een aantal domeinen verder gezet kan worden. 

Sofie heeft intussen vooral gewerkt aan de inventaris en voorbereiding van bespreking van de 

verschillende vragen, de samenstelling en aankoop van pakketten, het individueel contacteren van 

verenigingen, informeren van doelgroepen,… 
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• Wat brengt de toekomst? 

Ook voor de diensten en het beleid is het vooral afwachten welk perspectief er is voor 2021. Chris 

heeft het gevoel dat er zeker een aantal verenigingen klaarstaan om opnieuw te starten maar ze 

weten niet wat er mag. Verenigingen wachten info af en hopen deze snel te krijgen… Het is ook voor 

het lokaal bestuur afwachten wat zal kunnen maar iedereen deelt de mening dat er hopelijk veel zal 

mogen. 

Schepen Pieter gaf eerder al het standpunt van het college mee: voor zover het haalbaar is, zal het 

bestuur alles wat toegelaten is ook zo veel mogelijk laten doorgaan. 

 

Iedereen is er zich van bewust dat 2021 vooral nog veel vraagtekens heeft en het waarschijnlijk 

noodzakelijk zal zijn om nog bij te sturen. Laten we de evolutie samen opvolgen en bezorg aub 

suggesties, opmerkingen, vaststellingen,… zodat we goed kunnen inspelen op de situatie en onze 

verenigingen zo goed mogelijk kunnen ondersteunen.  

 

2. MEERJARENPLAN EN BELEIDSTOELICHTING:  

2.1. Beleidstoelichting 2021: uitgesteld – zie ook brief hierover 

De leden van het interradenoverleg kregen een brief met toelichting bij de collegebeslissing 

om de beleidstoelichting uit te stellen aangezien er tijdens een online overleg (of vb. 

videoboodschap) geen interactie mogelijk is en dit toch gevraagd was naar aanleiding van 

de evaluatie van de toelichting in 2019. 

 

Het college heeft de intentie om in het voorjaar de toelichting te organiseren zodat 

interactie mogelijk is (maand maart - als er toestemming voor is).  

Vraag: Zijn er intussen beleidsdocumenten beschikbaar waarmee raden verder kunnen?  

Er zijn de documenten voor de gemeenteraad die voornamelijk van financiële aard zijn. 

Hierin staat ook toelichting en verantwoording bij een aantal budgetten. De documenten 

worden na 14 december openbaar. Deze informatie is niet van dezelfde soort als de 

beleidstoelichting door het college maar kan wel inspiratie bieden.  

 

Het college gaat zeker verder met de uitvoering van het meerjarenplan – het is inderdaad zo 

dat dit af en toe nog een algemeen kader betreft dat verder uitgewerkt kan worden. Pieter 

suggereert dat er binnen de raden met de schepen aan de slag gegaan wordt om concrete 

invulling te geven. Een aantal raden zijn daar intussen concreet aan begonnen. Niet elke 

schepen heeft een eigen document rond zijn/haar beleidsdomeinen maar zal zeker wel 

bereid zijn om toelichting te geven over de stand van zaken en plannen voor de toekomst – 

zie ook volgend punt.  

2.2. Meerjarenplan: doelstellingen en acties - stand van zaken advies en input 

raden 

Agendapunt in opvolging van de bespreking en vragen bij toelichting meerjarenplan tijdens 

interradenoverleg 12/02/2020 + rondvraag vorige bijeenkomst waarbij sportraad liet weten 

aan de slag te willen gaan met ‘het sportbeleid voor de komende jaren’ en wat er daarrond 

kan/zal gebeuren. Ook de cultuurraad ging intussen aan de slag om mee werk te maken van 

concrete doelstellingen en acties. 

Jeroen Nagels informeerde naar:  

• Hoe geven adviesraden input bij het meerjarenplan en rond de concrete uitvoering ervan 

(advies, bepalen acties en voorstellen concrete realisatie,…)? 

• Hoe ver staan de adviesraden hiermee?    

Jeroen kreeg al informatie van onder meer cultuur, senioren, mobiliteit. Sommigen staan al 

vrij ver, anderen helemaal niet – spijtig want we zijn intussen een jaar verder en een 

duidelijk plan zou zeker ook voor iedereen richting kunnen geven…  
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Vb. bijna 2 jaar later weet de sportraad niet welke richting we eigenlijk uit moeten – ‘we 

dobberen, maar zien geen richting…’. Jeroen verduidelijkt zijn vraag omdat het intussen 

ongeveer 7 maand geleden is dat er een visietekst bezorgd werd en daar intussen blijkbaar 

weinig mee gebeurde. Nadine laat weten dat wat sportbeleid betreft dit binnen de 

administratie intussen opgenomen werd met schepen Joy en beleidscoördinator Daisy zodat 

de tekst die bezorgd werd nu verder uitgewerkt kan worden: doelstellingen uit het 

meerjarenplan concretiseren en duidelijk maken waar we met sportbeleid naartoe willen. 

Jeroen vraagt zich af hoe andere raden hier rond werken en op welke manier zij wel sneller 

stappen vooruit zetten. 

 

Milieu: veranderende context klimaatactieplan (waar intergemeentelijk aan gewerkt wordt) - 

zal gedeeltelijk herbekeken moeten worden dus nog geen duidelijkheid. Het is vooral 

afwachten wat er mogelijk zal zijn en op welke manier de milieuraad en werkgroepen 

kunnen verder werken.  

De raad vraagt in elk geval regelmatig zelf om meer informatie te krijgen van wat er 

eigenlijk op programma staat: af en toe werd meer input van de schepen gemist maar de 

ambtenaar geeft altijd overzicht van wat er gebeurd is en wat er op het programma staat – 

regelmatig wordt het memorandum boven gehaald en de stand van zaken ervan besproken. 

Als de schepen aanwezig kon zijn, kwam het standpunt van het college rond bepaalde 

thema’s ook uitgebreider aan bod.  

Kern milieuraad telt 16 leden + 2 werkgroepen met 10-tal geïnteresseerden die actief zijn > 

milieu en klimaat is op dit moment wel een thema dat veel mensen aanspreekt  waardoor het 

waarschijnlijk makkelijker is om hiervoor mensen warm te maken. De werkgroepen zijn, 

nadat ze werden opgestart door de voorzitter in samenwerking met de milieuambtenaar, 

georganiseerd als zelfsturende teams die geleid worden door één of meerdere kernleden van 

de milieuraad. Een aantal verantwoordelijken zorgen voor de planning en inhoud ervan. Door 

te delegeren en te werken in specifieke werkgroepen, werden enkele ‘passievere’ leden 

gedynamiseerd. Eens er sturing is en blijkt dat groep goed werkt, durven loslaten waar dat 

kan en vragen om geïnformeerd te worden.  

Het lag nog in de bedoeling ook een derde werkgroep ‘leefmilieu’ op te starten, corona was 

hier de spelbreker. De opstart van deze derde werkgroep zal gebeuren bij het eerstvolgende 

open forum (onder voorbehoud op 01/03/2021). 

 

Cultuurraad is al een tijdje bezig met het meerjarenplan, eigen memorandum van de raad en 

visietekst van beleidscoördinator: teksten werden doorgenomen, er volgde een discussie 

over en een aantal accenten vormden de inhoud van onder meer een brainstorm met de 

kern van de raad. Een uitgewerkte tekst met concrete acties voor de volgende jaren 

circuleert nu binnen de kern. Na bespreking zal dit resulteren in een uitgewerkt advies aan 

het beleid. Jan is blij met een aantal deskundigen in de kern die vanuit hun expertise actief 

meewerken. Rond breed cultuur- en vrijetijdsbeleid zal er op die manier hopelijk voor het 

jaareinde een document beschikbaar zijn waarmee we aan de slag kunnen. 

 

Seniorenraad heeft nog steeds geen nieuwe kern en er waren slechts een paar open fora. 

Gezien de kwetsbare doelgroep heeft corona het extra moeilijk gemaakt. Gilberte is vooral 

bezorgd om mensen die eerder nood hebben aan een babbel, zorg, ondersteuning of hulp 

maar schroom hebben om de vraag te stellen. Veel tijd gaat naar individuele gesprekken, 

ook met niet-leden van de raad. 

Schepen, voorzitter en secretaris blijven voorlopig wel regelmatig overleggen. Gilberte 

probeerde een aantal nieuwe gezichten toch warm te houden maar moeilijk als de raad niet 

kan heropgestart worden. Marijke meldt dat er wel kleine succesjes geboekt worden 

intussen zoals vb de heropstart van de werkgroep welzijn waar Lore haar schouders onder 
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zet. Daar wordt gewerkt rond een aantal welzijnsthema’s die al langer op het verlanglijstje 

van de raad staan zoals vb. wonen voor ouderen, rouw- en verliescafé,... Gelukkig zijn er 

een aantal goede elementen die inspiratie blijven bieden: zinvolle en inspirerende contacten 

onder de leden en in de ruimere kring. Daar is Gilberte ongeveer voltijds mee bezig. Zij 

voelt zich momenteel niet echt voorzitter van een raad die door corona zeker niet meer 

energie kreeg – ze sluit zich aan bij Jeroen die ook een gevoel heeft dat we ‘dobberen’ maar 

niet echt een koers varen op dit moment. Bij de seniorenraad is dit een soortgelijke 

zoektocht. 

Erwin suggereert dat de bevoegde schepen al toelichting kan geven aan de adviesraden over 

de richting die het bestuur uit wil. Beleidstoelichting kan een vast punt op de agenda van de 

raad zijn. De mobiliteitsraad staat nog in de kinderschoenen en ook daar is het nog een 

zoektocht in de veelheid aan thema’s die aan bod kunnen komen. 

Bram en Pieter vragen het college om er extra aandacht voor te hebben.  

 

Tijdens het gesprek kwamen nog een aantal aspecten aan bod die over de raden heen van 

toepassing (kunnen) zijn: 

• Linken tussen raden – over de domeinen heen (ook voor het interradenoverleg): 

o Gilberte werd door Jan gecontacteerd ivm rouwcafé en een voorstelling met als 

thema rouwzorg. Zij werd als senioren-vertegenwoordiger ook opgebeld door een 

kernlid van de cultuurraad waarvoor dank! 

o Bij seniorenraad bleef de trekker van de werkgroep communicatie actief waardoor 

website gevuld werd en nieuwsbrief bleef verschijnen. Gilberte doet een oproep naar 

de andere voorzitters om informatie te bezorgen die voor senioren nuttig kan zijn. 

• Tip: Gilberte stuurt de schepen(en) regelmatig een mail om iets in herinnering te 

brengen. Zo houdt ze een aantal vragen en suggesties onder de aandacht. Op de agenda 

van de seniorenraad staat ‘nieuws van en vragen aan de schepen’ waardoor er 

bijkomende informatie gedeeld kan worden over andere thema’s die gelinkt kunnen 

worden aan senioren. 

• Vrijwilligers binnen de raden:  

o 2 moeilijkheden: ze vinden en ze actief kunnen houden… het blijft een uitdaging! 

o Suggestie: vergaderingen zijn vaak droog in de letterlijke zin van het woord – een 

drankje voorzien zou fijn zijn. 

• Een aantal adviesraden waren/zijn ook een tijdje slachtoffer van het personeelsverloop 

en wijzigingen in organisatie en taken – we kunnen en willen de problematiek op dit 

moment zeker niet afschuiven op de nieuwe afdelingshoofden en nieuwe collega’s die 

hun weg nog moeten vinden – ook nieuwe mensen moeten kansen krijgen.   

Nog voorwaarden om dynamiek te verbeteren voor adviserende rol: 

• Nieuwe vrijwilligers voor de raad vinden en ook in de ruimere kring mensen kunnen 

aantrekken die misschien wel beperkte input willen geven. 

• Think big, start small: kleine dingen oppikken die met een kleine groep mensen  gedaan 

kunnen worden maar wel een impact hebben op de werking van een raad… ook dat geeft 

energie. 

• Nieuwe medewerkers zeker verder aansturen om te blijven actief communiceren naar en 

met de raden – wanneer het duidelijker wordt wat de diensten eigenlijk aan het doen 

zijn + wanneer ook duidelijker is wat de schepen vooropstelt, dan zal het makkelijker 

worden om ook effectief concrete stappen te kunnen zetten voor de uitvoering van het 

meerjarenplan en om daar samen aan te werken. 

• Werken met kleinere groepen kan helpen om een aantal mensen met een beperkter 

engagement aan te spreken – vandaar het voorstel om meer met werk- en denkgroepen 

aan de slag te gaan rond afgebakende thema’s. 
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• Oproep om vanuit elke raad een tekstje te bezorgen voor nieuwsbrief seniorenraad maar 

zeker ook meer inzetten op het bekendmaken van wat de adviesraden eigenlijk allemaal 

doen. Veel mensen weten dat waarschijnlijk niet en daarom blijft het ook moeilijk om 

mensen te motiveren hiervoor. 

• Marjon merkt op dat het destijds ook al een moeilijk vraagstuk was hoe jeugd meer te 

betrekken bij vrijwilligerswerk en advieswerk,… en ook nu blijft het moeilijk om mensen 

te bereiken die ‘het niet willen weten’. Marjon betwijfelt of het wel haalbaar is om nog 

meer mensen aan te trekken want eigenlijk zijn er, verspreid over al die raden, toch al 

heel wat mensen actief. 

Vraag vanuit de bib: hoe werken de ‘open’ raden intussen?  

• Milieuraad: beperkte opkomst bij open forum maar de aanwezigen waren wel 

geïnteresseerd en sluiten zich misschien later aan bij een werkgroep. 

• Cultuurraad had een open forum in de zomer waar de draaiboeken rond 

coronamaatregelen en het ondersteuningsreglement toegelicht werden, een interessante 

avond met een mooie opkomst – er kwam nog geen tweede open forum samen intussen. 

• Mobiliteitsraad: één open forum voorbij waar dan eigenlijk maar weinig echte leden van 

de raad aanwezig waren maar er wel heel wat geïnteresseerden waren die ook zinvolle 

input hebben gegeven. Rekening mee houden aangezien hier misschien potentieel 

nieuwe vrijwilligers bij zijn die rond bepaalde thema’s willen meewerken – input van 

deze ‘externen’ kan ook waardevol zijn voor de raad. 

In antwoord op de vraag van Erwin wordt besloten een formeel advies vanuit het 

interradenoverleg te formuleren voor het college > vraag om toch minstens 1 keer per jaar 

een vorm van ‘beleidstoelichting’ op de agenda van de raden te zetten, liefst 2 keer per jaar 

om zo zeker input te krijgen van de schepen en van de administratie over de stand van 

zaken en de toekomstplannen binnen een bepaald beleidsdomein + gelinkt aan andere 

domeinen. Op die manier krijgen raden meer actuele informatie waarover ze desgewenst een 

advies kunnen formuleren en zo zijn ze zeker op de hoogte over de stand van zaken. 

Daarnaast is er dan de jaarlijkse beleidstoelichting van het college waarop alle raden samen 

uitgenodigd worden. 

 

3. ADVIEZEN INTERRADENOVERLEG EN ANTWOORDEN 

3.1. Beheer infrastructuur: vraag rond concrete opvolging  

In de antwoordbrief bij adviesvraag vanuit het interradenoverleg nav agendapunt op 26/09/2019 

over de toekomstige organisatie van inspraak en opvolging van het ‘beheer’ van infrastructuur 

antwoordt het college: "De infrastructuur wordt opgevolgd door de verschillende adviesraden, 

beleidsmedewerkers, zaalwachters, de theatertechnicus, de logistiek medewerker en de technische 

dienst.")   

> vraag sportraad: In welke vorm volgen de verschillende adviesraden dit op? Hoe gaan vb 

adviesraden het beheer van infrastructuur effectief oppikken? Jeroen, Daisy en Nadine 

hebben het daar al over gehad maar het is niet duidelijk hoe het effectief zal gebeuren. 

Pieter geeft mee dat het zeker mogelijk is om een soortgelijke werkgroep rond infrastructuur in het 

leven te roepen als dat wenselijk blijkt zoals vb gebeurde voor het overkoepelende 

infrastructuurreglement.  

Daarnaast kunnen de verschillende adviesraden uiteraard het dagelijks gebruik,… van de 

infrastructuur op de agenda van de raad zetten. Als het om grotere inhoudelijke punten gaat voor 

specifieke infrastructuur dan kunnen die ook in de desbetreffende adviesraad besproken worden. (vb 

bij cultuur wordt programmatie ook gewoon bij cultuurraad besproken – de rest wordt nu binnen 

groter geheel opgevolgd). 
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Erwin uit bezorgdheid bij jeugwerkinfrastructuur: is vb onderhoud besproken binnen de jeugdraad en 

wie staat in voor controle op het onderhoud en gebruik van gebouwen? Antwoord van schepen: het is 

de taak van de administratie om dit op te volgen en aan te kaarten – het jeugdwerk is zelf ook actief 

als het gaat om vragen rond infrastructuur en Pieter heeft hierover ongeveer maandelijks een overleg 

met hen.  Vraag Erwin: waarom gebeurt er geen onderhoud meer door personeel om zeker te zijn dat 

er minimaal onderhoud sanitair gebeurt? Dit was één van de aandachtspunten van de toenmalige 

raad van beheer. Deze raad had zeker ook taak om jeugdwerk op verantwoordelijkheid te wijzen 

>>> Pieter vraagt nog na hoe beslissing rond onderhoud genomen werd. Hij verzekert dat er door 

jeugdwerk en verantwoordelijke ambtenaar zeker opvolging gebeurt en hierover goed 

gecommuniceerd wordt.  

Raad van beheer was één aanspreekpunt waar verenigingen konden aankloppen als er noden waren 

en waar verschillende actoren samengebracht werden. Pieter geeft mee dat hij het maandelijks 

overleg met jeugdwerk daarvoor een goed kanaal vindt en verenigingen zeker meerdere kanalen 

vinden om hun vragen te stellen. Jeroen merkt op dat dit toont dat er geen duidelijkheid is in de 

werkvorm en net daarom verenigingen verschillende wegen zoeken wat leidt tot versnippering. De 

adviesraden zijn nu het aangewezen kanaal. Voor sport en cultuur moet dit nog een beetje 

verduidelijkt worden vanuit het college. Ook daar kan infrastructuur zeker binnen de adviesraden 

en/of een specifieke werkgroep ervan aan bod komen.  

 

4. DYNAMISEREN EN WERKING VAN ADVIESRADEN: STAND VAN ZAKEN 

4.1. Stand van zaken 

Hoe ver staat het met het ‘dynamiseren’ van adviesraden (nieuwe werkvormen, samenstelling 

kern en forum,…) - wat werkt en wat loopt moeilijk? 

4.2. Impact van coronamaatregelen op adviesraden  

Wie is nog actief en op welke manier? 

We hadden het naar aanleiding van de vorige agendapunten vooral over een aantal 

inhoudelijke aspecten die aan bod (kunnen) komen binnen de adviesraden. Een aantal 

voorzitters gaven ook aan wat de stand van zaken is rond de bijeenkomsten en werking van 

de raden. Af en toe zijn er, met succes, een aantal werkgroepen actief maar voor de 

meesten is het door de coronacrisis vooral ‘ondergaan’ en deels afwachten tot er opnieuw 

bijeenkomsten toegelaten worden. Online vergaderen is vooral ‘informeren’ geworden en zeker niet 

eenvoudig om grotere thema’s ter bespreking voor te leggen. Net als voor de heropstart van de 

verenigingen zal het ook heel wat energie vragen om onze adviesraden opnieuw op de rails 

te krijgen. Wordt vervolgd. 

 

4.3. Werking van het interradenoverleg 

+ Moderator voor komende bijeenkomsten 

Ook het interradenoverleg kan nog meer dynamiek en inhoud gebruiken. Het blijft zeker de 

bedoeling om de organisatie en werking van deze adviesraad in de komende weken te 

evalueren en een voorstel te formuleren hoe we ook inhoudelijk goed kunnen herstarten en 

de betrokkenheid kunnen verhogen. Nadine, Pieter, Bram en Marijke werken een voorstel 

uit.  

In afwachting hiervan deed Marijke een oproep met vraag of het vooropgestelde systeem om 

te werken met een wisselende moderator opnieuw gebruikt kan worden. Zo krijgt Bram ook 

meer ruimte om zelf inhoudelijke input te kunnen geven.  Chris Vanderlinden zal volgende 

keer moderator zijn en zo de beurtrol verder zetten.  

 

In de marge van dit punt wordt de oproep herhaald om toch iets te voorzien voor de 

vrijwilligers tijdens vergaderingen. Het zijn en blijven letterlijk droge bedoeningen en een 

drankje is dan meer dan welkom. 
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5. VRIJWILLIGERSBELEID 

5.1. Stand van zaken 

Aangezien de vorige agendapunten al heel wat tijd in beslag namen, stelde schepen Pieter 

voor de stand van zaken die Marijke voorbereidde in bijlage mee te sturen.  

Het lijkt misschien niet altijd zo omdat het nog te weinig gecoördineerd gebeurt maar ook in 

2020 werd gewerkt aan het ondersteunen van vrijwilligers. 

Zie bijlage voor de algemene stand van zaken en de toekomstplannen. 

 

5.2. Week van de vrijwilliger 2021 

Het was de bedoeling om in het najaar van 2020 (naar analogie van het ‘dagje vorming’ 

voor het jeugdwerk) een ‘Vrijwilligersdag’ te organiseren: een dagje ‘vorming’ voor huidige 

en potentieel nieuwe vrijwilligers met de nadruk op netwerkmogelijkheden (een andere vorm 

van verenigingenbeurs) en het bedanken van onze vrijwilligers uit de gemeente – dit alles 

gebundeld op één dag. 

 

Omwille van corona wordt nu gemikt op een mooie afsluiter van de Week van de Vrijwilliger 

2021 (weekend van 6 en 7 maart). 

Intussen krijgt dit project intergemeentelijk vorm en wordt een alternatief voorstel 

uitgewerkt gezien de vrees dat de coronamaatregelen dan nog geen massabijeenkomsten 

zullen toelaten: een online vrijwilligersdag met sprekers rond diverse thema ’s en een kleine 

bedanking voor de deelnemers.  

Hopelijk kan in de zomer of het najaar in Hoeilaart nog een netwerkmoment met bedanking 

van vrijwilligers georganiseerd worden waarbij ook het gecoördineerd vrijwilligersbeleid de 

nodige aandacht kan krijgen.   

 

6. INITIATIEVEN 

6.1. Nieuwjaarsdrink 2021 

De Nieuwjaarsdrink ‘Klinken op 2021’ kan gezien de huidige maatregelen niet doorgaan 

volgens het gekende concept.  

Volgende suggesties werden alvast geopperd – wie nog ideetjes heeft, mag die zeker 

bezorgen. 

• Wenskaart voor de 70-plussers naar aanleiding van de eindejaarsperiode staat op het 

programma (Seniorenraad deed zelf soortgelijke actie in voorjaar en zal nu deel van 

budget hiervoor ter beschikking stellen) 

• Suggestie: belronde, ook naar andere inwoners dan de alleenstaande 80-plussers. In 

elk geval dankjewel voor die belronde die heel wat mensen plezier heeft gedaan en 

waar zowel personeel als vrijwilligers aan meewerkte. 

• Suggestie om vb tijdens meifeesten een drink te organiseren – liever op een later 

tijdstip een grootser evenement om mensen samen te brengen.  

6.2. Kerstperiode (oproep coördinator evenementen) 

Sam Vanderstraeten vroeg om volgende oproep nog even te delen - tijdens de 

eindejaarsperiode lopen er nog een aantal initiatieven:   

• Tot 26 november konden kerstbomen besteld worden bij het jeugdhuis. De gemeente voorziet 

er ook voor de handelaars en voor inkleding van het Gemeenteplein. Zo brengen we toch wat 

sfeer en gezelligheid naar de voorbijgangers die lokaal winkelen,… Het kerstcomité en de RLE 

zetten hier mee hun schouders onder.  

• Aansluitend een warme oproep opdat iedereen in Hoeilaart zijn voortuin, wijk, boom, gevel,… 

verlicht voor 13 december. Bezorg een leuke foto aan Sam via  evenementen@hoeilaart.be 

>> op 19 december komt dan een zingende kerstman langs jouw straat of wijk. 

mailto:evenementen@hoeilaart.be
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• Alle 70-plussers mogen een eindejaarswens verwachten in de brievenbus (met dank aan de 

Seniorenraad en vrijwilligers die hier mee voor zorgen) 

• Samen met de Gezinsbond zamelen we speelgoed in zodat de kerstman zeker bij alle 

kinderen een kadootje kan bezorgen, ook in gezinnen waar het wat moeilijker gaat. 

• In de maand december zal er gestart worden met online streaming van kookworkshops, 

cultuurvoorstellingen, sportactiviteiten, knutselworkshops,… Via de website wordt de link 

hiervoor nog meegedeeld.  

o Ook de Sint heeft nog een boodschap voor de Hoeilanders, een aantal 

adventsvieringen en de kerstviering worden uitgezonden vanuit de kerk die feestelijk 

verlicht wordt. 

o Een aantal Hoeilanders werken samen met de medewerkers van het GC aan een online 

kerstconcert dat vanaf 24/12 bekeken kan worden. 

Hopelijk gaat het interradenoverleg ook lichtjes voorzien en nog een beetje reclame maken. 

 

7. NIEUWS VAN EN VRAGEN UIT DE ADVIESRADEN 

• Werkpunten Seniorenraad: Zijn alle raden bereid om mee na te denken over en mee te werken 

aan volgende werkpunten die de Seniorenraad niet alleen moet aanpakken? Welke raad wil 

aansluiten en meewerken aan: aandacht voor Hoeilanders die geliefden verloren tijdens corona? - 

Armoede beter in kaart brengen - Contactteam -> telefoonteam voor -55-jarigen - Mediawijsheid 

voor iedereen - Mozaïek, praatcafé dementie promoten binnen eigen raad - Rouw- en verliescafé 

mee opstarten 

• Seniorenraad: vraag naar artikel voor nieuwsbrief en/of www.seniorenhoeilaart.be (alle raden 

onder de aandacht brengen) – een aantal voorzitters zullen zeker tekstje bezorgen, de Bibraad 

zorgt ervoor voor de nieuwsbrief van januari. 

• Wens van Jan (cultuurraad) om er volgend jaar hopelijk zo snel mogelijk een groot feest van te 

kunnen maken om te tonen dat we er helemaal klaar voor zijn… we wensen het samen met hem!  

• Sportraad: digitaal feest van de sport gaat niet door maar er is binnen sportraad een werkgroep 

actief die aan een alternatief feest werkt dat ergens in voorjaar 2021 doorgaat 

• Milieu: afspraak binnen mobiliteitsraad om interdisciplinaire werkgroep rond trage wegen op te 

richten, ook met gecoro – Chris vraagt om toch vrij snel te bekijken hoe dat kan gebeuren + vraag 

Jeroen: aub ook link maken met de sportraad > zou onder mobiliteitsraad vallen omdat dit het 

hoofdgegeven is (Erwin neemt dit volgende week mee bij mobiliteitsraad) 

• Milieu: werkgroep klimaat en energie > actief lid heeft document afgeleverd waarin heel wat 

thema’s aan bod komen die ook linken hebben met andere domeinen – Chris bezorgt documenten 

met de vraag om even na te kijken en eventueel feedback te bezorgen. 

 

8. VARIA 

• BEDANKT VRIJWILLIGERS voor jullie inzet!!  

• Een goeie gezondheid en fijn eindejaar gewenst aan iedereen. 

• Vraag van Chris om de actuele contactgegevens leden interraden nog eens mee te 

sturen in bijlage bij het verslag.  

Datum volgende bijeenkomst: donderdag 11 maart 2021 om 19.30u. 

http://www.seniorenhoeilaart.be/

